

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NUTRI DAR Date: 11-05-2022 03:47:52 PM Subject: Share Price Decrease	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الغذاء التاريخ: 11-05-2022 PM 03:47:52 و PM الموضوع: انخفاض سعر السهم
Reference to your letter No.(3/4/01131/22) dated on 11/05/2022, regarding to the above subject, kindly note that there are no events or decisions or trends or fundamental information that led to decrease in the share price and that the decrease was caused by trading operations (supply and demand) in the market, our letter attached.	بالاشارة لكتابكم رقم (22/01131/4/3) تاريخ 2022/05/11، يرجى التكرم بالعلم بأنه لا يوجد لدينا أية بيانات أو أمور جوهرية أو أحداث هامة أو قرارات أو توجهات قيد النظر لدينا أدت إلى إنخفاض سعر السهم وإنما هو عائد لعوامل العرض والطلب لدى السوق. مرفق كتابنا
11-05-2022	11-05-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أيمان عويضة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أيمان عويضة